
 
• Er det sant 

• Er det rettferdig for alle parter 

• Vil det skape forståelse og bedre vennskap 

• Vil det være til beste for alle parter 
 

 
 

 

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 01.10.2019   

Presidenten ønsket velkommen.   

Refererte kort fra distriktskonferansen med mange gode foredrag, men også et skjevt blikk på 

nordmenn fra en finsk kvinne. 

Ord og utrykk – Fru Blom 

Det ble minne om krabbeaften den 15.10. samt intercitymøte på Raufoss neste tirsdag.  Kjøring avtales 

mellom de enkelte medlemmer. 

3 min ble hold av Heidi – Tema: Sikkerhet og visuell hacking.   

Bursdag - Rolf Schonhowd den 29.09. 

Arne introduserte et potensielt nytt medlem.  Egen e-post om dette er sendt ut. 

Det deltok 19 medlemmer og 4 gjester, 2 potensielle nye medlemmer 

Ordet ble deretter gitt til Jan Astor Alm som holdt et meget godt foredrag om starten og utviklingen av 

Sport 1 kjeden.  Meget inspirerende.  De har flere ny etableringer på gang og spesielt ble nent satsingen  

i forbindelse med det nye innendørs skianlegget ved Oslo ( Gjelleråsen)-  det ble stilt gode og relevante 

spørsmål.  

03.10.2019  Trond  

 

  


